



### **Interactive information and training CD on the FIU and Law Enforcement Co-operation**

This interactive CD is based upon a series of presentations given at a seminar "Improving the Co-Operation Between the Federal Service for Financial Monitoring and Law Enforcement Bodies in Combating Money Laundering and Terrorist Financing" held in Moscow 11-12 March 2004. The speakers were from the Russian Federation, the UK, the Netherlands and Italy.

This CD consists of a series of on-screen pages and video clips and has been designed as an interactive, individual training course for the financial intelligence and law enforcement staff. It takes 2-3 hours to play the whole CD. Menu allows to play the CD section by section, or to jump directly to any section of particular interest.

### **Интерактивный информационно-учебный диск по сотрудничеству ПРФ с правоохранительными органами**

Данный компакт- диск составлен на основе ряда презентаций, сделанных участниками семинара «Укрепление сотрудничества между Росфинмониторингом и правоохранительными органами в сфере противодействия легализации преступных доходов», проведённого в Москве с 11 по 12 марта 2004 года. В нём участвовали эксперты из России, Великобритании, Нидерландов и Италии.

Диск включает ряд электронных страниц и видеороликов и создан как интерактивный курс индивидуального обучения для сотрудников Росфинмониторинга и правоохранительных органов.